
 

Hebben we wel voldoende bankjes in de Stad ? 

Dat is een vraag die de Stedelijke Ouderen Commissie (SOC) graag met u wilt beantwoorden. 

SOC geeft gevraagd en ongevraagd advies aan o.a. de wethouder. Het College van Burgemeester en 

Wethouders van Den Haag wil graag van SOC een advies over de stadsbankjes. 

Wij vragen u, denk met ons mee: 

• Waar zouden er bankjes moeten komen? 

• En als er wel een bankje in uw omgeving staat, is dat een goede bank?  

• Kunt u er makkelijk op gaan zitten en kunt u dan ook makkelijk weer van opstaan?  

• Ontbreekt bijvoorbeeld een arm- of rugleuning?  

• Zou het handig zijn als er een tafeltje bij staat?  

Wij willen zo snel mogelijk een overzicht hebben van wat er is en wat er ontbreekt, daarvoor vraagt 

SOC uw hulp. 

Stuur suggesties, eventueel met foto’s, naar ons.  

Stedelijke Ouderen Commissie Zoutmanstraat 23 S 2518 GL Den Haag 

Of per e-mail aan info@SOCdenhaag.nl 

Met vriendelijke groet,  

Gert van Capelleveen 

Voorzitter Stedelijke Ouderen Commissie 
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